
 

   

 

Zápis č. 5/2025 (244) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 26. 5. 2025 

 

Přítomni: Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., doc. Ing. Milan Navrátil, Ph.D., doc. Mgr. 
Zuzana Pátíková, Ph.D., doc. Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Karel Perůtka, 
Ph.D., Bc. Martin Liška, Bc. Dominik Machalík, Bc. Petr Nosek, Bc. Eliška 
Štrajtová 

 Celkem přítomno: 9 členů AS FAI (z 10) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., doc. Ing. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., prof. Ing. Martin Hromada, Ph.D., Ing. Stanislav Kovář, Ph.D., doc. 
Mgr. Zuzana Pátíková, Ph.D., doc. Ing. Zdenka Prokopová, CSc., Mgr. Eva 
Navrátilová, Mgr. Dana Musilová 

Omluveni: doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D. 

 
Předběžný program zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 4/2025 (243). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB a předsedy AS 

FAI.  
5. Projednání materiálu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2024“. 
6. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
7. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
8. Různé. 

     

Předseda AS FAI zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání. Konstatoval, 
že akademický senát je usnášeníschopný. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 4/2025 (243).  

Zápis je bez připomínek.  
 
Návrh usnesení AS FAI 244/1 
AS FAI schválil zápis AS FAI č. 4/2025 (243) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI UTB. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 244/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 4/2025 (243) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FAI UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.  

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání AS FAI s předběžným programem bylo zasláno členům a stálým 
účastníkům zasedání AS FAI elektronicky dne 19. 5. 2025. 

Návrh usnesení AS FAI 244/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 5/2025 (244) ve znění: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 4/2025 (243). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB a předsedy AS 

FAI.  
5. Projednání materiálu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2024“. 
6. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
7. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
8. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 244/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 5/2025 (244) ve znění: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 4/2025 (243). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB a předsedy AS FAI.  
5. Projednání materiálu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2024“. 
6. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
7. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
8. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů a předsedy AS FAI. 

Děkan FAI 

• V průběhu prázdnin dojde na U5 k výměně čteček, všichni zaměstnanci obdrží nové 
přístupové kartičky a měli možnost aktualizovat si fotografie na kartičce zaměstnance. 
Nové kartičky budou distribuovány na sekretariáty na začátku června 2025. 

• Zaměstnanci FAI byli upozorněni na dočerpání dovolené z roku 2024 nejpozději do 
konce července 2025. 
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• V období 14. 7. – 22. 8. 2025 (6 týdnů) bude na U5 uzavřena Menza UTB, FAI byla 
navržena možnost dovozu obědů z hotelu Garni. Hledají se další možná alternativní 
řešení. 

 

Prod. Chramcov 

• Proběhla kontrola Mezinárodního evaluačního panelu. 

• 23. 4. 2025 se uskutečnil další ročník Studentské tvůrčí a odborné činnosti STOČ 2025, 
z celkově udělovaných 16 cen jich 11 získali studenti FAI. 

• 7. 5. 2025 zasedla Vědecká rada FAI, proběhlo habilitační řízení, tři další byla zahájena. 

• Byly připomínkovány předpisy, normy a směrnice: Studijní a zkušební řád UTB, 
Stipendijní řád UTB, Jednací řád habilitačního řízení a řízení jmenování profesorem. 

• V návaznosti na SR/10/25 Hodnocení a řízení rozvoje pracovních činností 
akademických a vědeckých pracovníků UTB bude vydána fakultní směrnice. Stejně tak 
bude aktualizována i směrnice pro stanovení výše osobních příplatků. 

 

Prod. Prokopová 

• Pokračuje příprava SZZ 2025.  

• Zasedla Rada studijních programů, která schválila složení komisí SZZ a oponenty DP. 

• Informovala o počtech přijatých studentů do Bc. studia v akademickém roce 2025/26. 
Termín podání přihlášek do Mgr. studia je 31. 5. 2025. Zápisy do studia proběhnou 
v červnu. 

Doc. Pátíková se dotázala na aktualizaci předpisu Studijní a zkušební řád UTB ve Zlíně, 
diskutovalo se o udělení hodnocení F/FX za zápočty v případě neúspěšné zkoušky.  

 

Prod. Kovář 

• 21. 5. 2025 se na FAI uskutečnil workshop pro všechny pro studenty, nejen pro 
závěrečné ročníky. Účast studentů byla velmi nízká.  

• Proběhlo další setkání Na pivo s expertem z FAI – tentokrát s Ing. Ryškou.  

• Připravují se brožury studijních programů.  

• Proběhl úklid atria FAI organizovaný studenty v čele s Antonem Džimou. 

• Uskutečnila se akce Můj první milion i se zástupci FAI – Martin Liška, Subramaniam 
Saravana Sankar, kteří získali cenu za udržitelný projekt. 

• Bc. Eliška Štrajtová získala ocenění akademiků i průmyslu za nejlepší poster na akci 
SIMULIA. 

 

Prod. Hromada 

• 23. 5. 2025 proběhlo poslední kolo přijímacího řízení studentů do programů v AJ, 
doporučeni byly 2 uchazeči do programu ISR, 4 do SWI, 1 do AŘI, nyní se bude čekat 
na výsledky vízových pohovorů. 
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• V termínu 4. – 15. 8. 2025 se připravuje organizace Blended Intesive Program, prozatím 
je přihlášeno 7 studentů z ISCTE. Vzhledem k neúčasti studentů z Belgie byly osloveni 
další instituce z Řecka, Slovenska a Lotyšska. 

• V rámci spolupráce s univerzitou The Old Polish University of Applied Sciences Kielce 
probíhá příprava projektu zaměřeného na interaktivní vzdělávání sborů dobrovolných 
hasičů.   

• Za účelem pokračující spolupráce se St. Mary´s University v St. Antonio nyní do USA 
vycestovali prof. Šenkeřík, Dr. Malaník a Dr. Vala. 

• Vloni nebyl přijat návrh projektu Horizon, nyní se připravuje jeho znovupodání 
v rámci aktivit UTB v Alianci Pioneer.  

• Proběhla schůzka o budoucí spolupráci s firmou ČEPS v oblasti bezpečnosti. 

 

Předseda AS FAI  

• 27. 5. 2025 zasedne řádné zasedání AS UTB, mimo jiné se bude projednávat Statut 
UTB ve Zlíně, Studijní a zkušební řád UTB ve Zlíně, Plán rozpočtu UTB ve Zlíně na 
rok 2025, Mzdový předpis UTB ve Zlíně. Rektor se snaží o navýšení tarifů všech 
zaměstnanců již od 1. 7. - hledají se varianty způsobu výplaty tohoto navýšení bez 
zásahu do Mzdového předpisu, který se bude aktualizovat k 1. 1. 2026. K tomuto datu 
se předpokládá vydání nového Mzdového předpisu, ve kterém by se výše tarifu 
odvozovala od minimální mzdy. 

Ad 5) Projednání materiálu „Výroční zpráva o hospodaření FAI za rok 2024“. 

Předseda EK informoval o projednání materiálu na zasedání EK, kde byly navrženy 
připomínky, po jejichž zapracování doporučuje materiál k hlasování o schválení AS FAI.  
 
Návrh usnesení AS FAI 244/3 
AS FAI schválil „Výroční zprávu o hospodaření FAI za rok 2024“ ve verzi po EK AS FAI. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 244/3 

AS FAI schválil „Výroční zprávu o hospodaření FAI za rok 2024“ ve verzi po EK AS FAI. 

 
Ad 6) Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 

Tajemnice FAI seznámila přítomné s předloženým materiálem, který vychází z Rozpisu 
rozpočtu UTB ve Zlíně. Ve srovnání s loňským rokem došlo k navýšení finančních 
prostředků asi o 10 mil. Ve fakultním rozpočtu je počítáno s Cebia-Tech jako součástí 
FAI. 
Charakterizovala přidělené finanční prostředky pro FAI, blíže informovala o ukazateli A, 
K a F. Vysvětlila rozdělení příspěvku na realizaci akreditovaných studijních programů 
pro FAI na část výkonovou a fixní. Dále mimo jiné informovala o příspěvku na studenty 
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DSP, o financování projektů, o výši účelové podpory na specifický vysokoškolský výzkum 
(IGA) a institucionální podpoře na DKRVO, která je v porovnání s rokem 2023 nižší. 
Informovala o stavech fondů, přehledu zdrojů využitelných pro financování FAI, 
příspěvku na uskutečňování akreditovaných studijních programů, o rozdělení prostředků 
na vědecko-výzkumnou činnost a doplňkovou činnost a rozdělení kapitálových 
prostředků. V další části vysvětlila rozdělení celofakultních nákladů na příspěvek 
doktorandům, provoz děkanátu, interní fondy, provozní prostředky součástí a 
akreditované studijní programy, dále pak rozdělení prostředků na vědecko-výzkumnou 
činnost. Na závěr přítomné seznámila s přílohami tohoto materiálu – celofakultní 
náklady, centrálně hrazené náklady, plánované osobní náklady, rozdělení vzdělávacího 
příspěvku pro doktorandy, provozní náklady děkanátu, interní fondy FAI, prostředky na 
součásti, účelová podpora na specifický vysokoškolský výzkum, dlouhodobý koncepční 
rozvoj. 

Materiál bude předložen k projednání na EK AS FAI. 
 
Ad 7) Projednání materiálu „Jednací řád AS FAI“.  

Předseda AS FAI seznámil přítomné s projednávaným materiálem a s některými již 
zapracovanými úpravami.   

Materiál bude předložen k projednání na LK AS FAI. 

Ad 8) Různé. 

• Předseda AS FAI informoval o účasti vedení FAI na setkání elektronických a podobných 
fakult FELAPO, sdělil několik zajímavých poznatků.   

• EK AS FAI zasedne dne 28. 5. 2025 v 9:00 hod. v místnosti U51/203. 

• LK AS FAI zasedne dne 2. 6. 2025 v 13:00 hod. online. 

• AS FAI zasedne 23. 6. 2025 v 15:00 hod. v místnosti U51/606. 
 

Návrh usnesení AS FAI 244/4 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI na 23. června 2025 od 15 hodin s místem 
konání v zasedací místnosti č. 51/606 v budově U5 na Jižních Svazích a předběžný 
program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2025 (244). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB  

a předsedy AS FAI.  
5. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
6. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
7. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
8. Projednání materiálu „Statut FAI“. 
9. Různé. 
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Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel se: 0  

Usnesení AS FAI 244/4 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI na 23. června 2025 od 15 hodin s místem 
konání v zasedací místnosti č. 51/606 v budově U5 na Jižních Svazích a předběžný program 
tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2025 (244). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka FAI, předsedy AS UTB  

a předsedy AS FAI.  
5. Projednání materiálu „Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2025“. 
6. Projednaní materiálu „Jednací řád AS FAI“. 
7. Projednání materiálu „Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2024“. 
8. Projednání materiálu „Statut FAI“. 
9. Různé. 

 
 

Příští řádné zasedání AS FAI proběhne v pondělí 23. 6. 2025 od 15:00 hod.  
s místem konání v zasedací místnosti č. 51/606 v budově U5 na Jižních Svazích. 

 
 
Konec zasedání: 15:05 hod. 
 
 
 
 
Ve Zlíně dne 30. 5. 2025 
Zapsala: Mgr. Dana Musilová 
Verifikoval: Ing. Tomáš Sysala, Ph.D. 
 
 

       Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., v. r. 
              předseda AS FAI 


